

**Customs notice No. (16/2025)  
regarding the extension of the customs duty  
increase on reinforcing steel and steel coils**

**إعلان جمركي رقم (2025/16)**

**بشأن استمرار تمديد فرض الزيادة في الرسم الجمركي على  
واردات حديد التسليح ولفائف الحديد**

Further to Customs Circular No. (14/2025), and based on the letter from the Federal Authority for Identity, Citizenship, Customs and Port Security, reference No. (99/45804) dated 13 October 2025, which enclosed the letter from the Ministry of Foreign Trade No. (Q.T.D/IZM.M.M.D/79/2025) dated 8 October 2025 .

إلحاقاً بالإعلان الجمركي رقم (2025/14) وبناء على كتاب الهيئة الاتحادية للهوية والجنسية والجمارك وأمن المنافذ مرجع رقم (45804/99) المؤرخ 13/أكتوبر/2025م والمتضمن خطاب وزارة التجارة الخارجية رقم (ق.ت.د/إزم.م.م.ض/79/2025) المؤرخ 08/أكتوبر/2025 .

**The following has been decided:**

**فقد تقرر ما يلي:**

**Article (1)**

The extension of the customs duty increase on reinforcing steel and steel coils from 5% to 10% for 3 years until 12/10/2028.

**المادة (1)**

يستمر تمديد رفع الرسوم الجمركية على حديد التسليح ولفائف الحديد من 5% إلى 10% لمدة ثلاثة أعوام لغاية 12/10/2028.

**Article (2)**

Article No. (1) of Customs Circular No. (14/2025), and any provisions that conflict with the provisions of this circular, are hereby cancelled.

**المادة (2)**

تلغى المادة رقم (1) من الإعلان الجمركي رقم (2025/14)، وكل ما يتعارض مع أحكام هذا الإعلان.

**Article (3)**

**المادة (3)**

This circular shall take effect from the date of its issuance, and all relevant departments are required to take the necessary measures to implement it, each within its respective jurisdiction.

يعمل بهذا الإعلان اعتباراً من تاريخ صدوره وعلى كافة الإدارات المعنية اتخاذ الإجراءات اللازمة لتنفيذه كل فيما يخصه.



**Dr. Abdulla Busenad**  
**Director General**



**د. عبدالله بوسناد**  
**المدير العام**

**Issued on 05/11/2025**

**صدر بتاريخ 2025/11/05**